
Medlemsmøte Nes rådhus Nes Venstre 30.11.10

Til stede: Åse Birgitte Skjærli, Sesselja Bigseth, Øystein Smidt

Saker til behandling var:

- Gjennomgang av budsjettet og andre formannskapssaker
- Behandling av Venstres forslag til budsjettendringer
- Valg av formell nominasjonsnemnd for kommunestyrevalget høsten 2011, frist for

innlevering av liste er 31.03.11
- Fastsetting av dato for årsmøte og nominasjonsmøte
- Status for listestillingen
- Status for programarbeidet
- Status for historieskrivingen

Gjennomgang av budsjettet for 2011 og andre formannskapssaker

Kommunalt vedlikehold av Stensboddingvegen.
Det var enighet om at kommunen ikke skulle overta vedlikeholdet av Stensboddingvegen da
kommunen for ikke lenge siden hadde overtatt slikt vedlikehold for Lundsvegen som
tverrforbindelse mellom Øvre Hagaveg og Nedre Hagaveg. Begge tverrveger ender ved
Bodung stasjon (formannskapet vedtok imidlertid å overta dette vedlikeholdet). 

Vurdering av ny rabattstruktur for Rv 2
Det er nå vurdert en rabattstruktur som gir 10 % rabatt ved abonnement. Slikt abonnement
skal da gjelde ved alle bompasseringer i hele landet. De som nå har abonnement for Rv 2 kan
oppnå inntil 50 % rabatt. Saken er nå på høring blant de berørte kommuner. Flertallet i
formannskapet (6-5) mente det var urimelig at dagpendlere skulle bli lidende på denne måten,
mens mindretallet med bla ordføreren, mente dette vedtaket kunne sette hele finansieringen av
resten av Rv 2 i fare. Venstre stemte for å opprettholde nåværende ordning.

2. gangs behandling av Reguleringsplan for Drognesjordet
Helt siden det ble aktuelt med rundkjøring i stedet fir T-kryss for områdene Drognesjordet og
Evangtunet, har Venstre ment at rundkjøringen måtte ligge nærmere Årnes enn i bunn av
Fjuk-bakken. Dette ble det nå også flertall for i formannskapet. De som stemte for at
rundkjøringen fortsatt skulle ligge i bunn av Fjuk-bakken var SV, Høyre og Oddmar
Blekkerud fra Arbeiderpatiet. Senterpartiets Halvor Western talt og stemte nå varmt for denne
løsningen. Ved 1. gangs behandling i sommer stemte begge Senterpartiets medlemmer i
formannskapet motsatt.  

Gjennomgang av budsjettet for 2011
Det var stort sett positive kommentarer til budsjettet, spesielt at de satses mer på barnevern og
ungdom. Det er foreslått i økonomiplan (de tre neste år etter budsjettåret) investeringer i ny
skole uten at det er angitt hvor denne skal være. Det er derfor behov for snarlig debatt om
fremtidig skolestruktur som går videre enn det eksisterende skolestrukturutredning
foreskriver. Nes Venstre vil imidlertid legge frem en del endringer til rådmannens forslag til
budsjett. Dette går på økt støtte til idrettslag med høye strømregninger, etablering av
næringsmiljø i kommunen, og forskuttering av midler til planarbeid for å skille harde og
myke trafikanter langs Svarverudvegen. Vi har valgt å øremerke midler til bestemte
foreninger da rådmannens budsjettforslag øremerker slike midler (kr 500 000) til Nes



Ishockey klubb. Vi legger også inn kr 100 000 til øvrige strømbrukende idrettslag. Vårt
endringsforslag til budsjettet ser da slik ut:

1. Økning driftstilskudd til lag med store strømutgifter 
Raumnes & Årnes IL kr   400 000
FUVO IL kr   400 000
Nes Skianlegg kr   200 000
Øvrige lag kr   100 000
Sum kr 1 100 000

2. Etablering næringsmiljø i Nes kommune kr    500 000

3.Forskuttering av midler tilplanarbeid for 
å skille harde og myke trafikanter langs 
Svarverudvegen kr   400 000

Totalt kr 2 000 000
som dekkes ved udisponert overskudd i 2010.

Valg av nominasjonsnemnd for kommunestyrevalget 2011

Styret fungerer som nominasjonsnemnd. Det ble foreslått å gi stemmetillegg til de tre
første på lista (forhåndskumulere). Foreløpig listeforslag presenteres på årsmøtet, se
nedenfor.

Fastsetting av dato for årsmøte og nominasjonsmøte

Årsmøtet ble fastsatt til 17. januar i Nes rådhus. Annonsering kommer på nyåret. Åse
Birgitte, Sesselja og Øystein er valgkomité. Liste over forslag på nominerte kandidater til
kommunestyrevalget presenteres og offentliggjøres da.

Nominasjonsmøtet ble fastsatt til 21. februar 2011 i Nes rådhus. Det ser ut at vi allerede
har ca 35 personer som er villig til å stå på lista. 

Programarbeidet må restartes etter nyttår. Omfang og layout er presentert tidligere av
Sesselja. 

Status for historieskrivingen

Vi er nå stort sett ferdig med selve historieskrivingen av tidsepokene. Vi har igjen noen
biografipresentasjoner. Dessuten en del navn og statistikkoversikter. Vi regner med at
historieskriftet skal være ferdig.

Øystein Smidt 
Referent
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